
El Llagostera convoca els socis per plantejar la conversi� en

SAE

Isabel Tarrag� defensar� la proposta en l'assemblea extraordin�ria

d'aquest vespre (20.30)

Els jugadors del Llagostera celebren un gol d«aquesta

temporada.

LLAGOSTERA | CARLES ROSELL

El que s�n les coses. Fa tot just dues setmanes, el futur del

Llagostera era ben incer t. Semblava que el binomi Alsina-Tarrag�

estava del tot decidit a abandonar el club davant la poca af lu�ncia

de p�blic i les reiterades demandes sense resposta cap a

l'Ajuntament. Dies m�s tard, per�, la situaci� ha viscut un gir

copernic�. No nom�s perqu� Oriol Alsina va anunciar que

continuaria implicat en el projecte almenys una temporada m�s,

sin� perqu� ahir el club va anunciar la convocat�ria d'una

Assemblea Extraordin�ria en la qual, entre d'altres punts, es

proposar� la conversi� de l'entitat en Societat An�nima Espor tiva (SAE).

No �s obligatori, per� s� "necessari", segons reconeix la presidenta Isabel Tarrag�. Considera que la conversi�

en SAE �s un "proc�s m�s cap a la professionalitzaci� del club" i que, en cas de tirar-la endavant aquesta

mateixa temporada, s'ho estalviaran en un futur si l'equip aconsegueix un hipot�tic ascens a Segona A. "Ja fa

temps que estem treballant en tot plegat. �s un punt m�s dels molts que hem fet des que som a Llagostera i amb

aix� el que volem �s que la gent s'impliqui una mica m�s amb el club. Creiem que aquesta �s una bona manera

d'aconseguir-ho", explica Tarrag�.

A difer�ncia del m�n professional, on els clubs estan obligats a conver tir-se en societat an�nima i on el Consell

Superior d'Espor ts (CSD) �s el que marca totes les directrius, en aquest cas hi hauria unes lleugeres difer�ncies

que no conver tirien aquest proc�s en quelcom impossible d'assumir per a una entitat de l'envergadura del

Llagostera. "�s una SAE volunt�ria en la qual els socis s�n els encarregats de posar el capital que cal cobrir. No

se'ns imposa, sin� que el decidim nosaltres, el proposem al CSD i llavors se'ns hi d�na o no llum verd. Primer

hem d'esperar que la massa social ho aprovi", manifesta la mandat�ria blaugrana, qui xifra al voltant dels

100.000 euros (una xifra aproximada que la directiva encara ha de decidir) la quantitat de capital social que

s'haur� de cobrir amb la venda d'accions. "Intentarem proposar una xifra inferior a la que normalment es

proposa. Creiem que d'aquesta manera ser� molt m�s f�cil d'assumir".

Davant la possibilitat que aquest pas sigui ent�s per l'entorn com una manera de vendre's el club en el futur,

Isabel Tarrag� va preferir calmar els �nims i subratllar que de cap manera aquesta �s la voluntat de l'actual

directiva. "Hem fet moltes coses a Llagostera i aquesta �s una m�s. Volem que el club creixi i segueixi ben viu i

creiem que aquest proc�s �s impor tant perqu� aix� sigui", apunta.

L'Assemblea se celebrar� a la Sala de Reunions del Pavell� Poliespor tiu de Llagostera a les 20.00 hores en

primera convocat�ria i a par tir de les 20.30 en segona.
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